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From: 5.1.2e

Sent: Mon 6/20/2022 2:42:50 PM

Subject: FW: Realisatie COVID budgetten

Received: Mon 6/20/2022 2:42:51 PM

To: IETS EE inves. oi;IE EEE invisi]

Ter info, [IER stuurde later ook nog deze link:

Nog in aanvulling op de vraag vanBE worden betaald uit een subsidieregeling

COVID-19-vaccinatie door ziekenhuizen | Subsidie | Dienst Uitvoering Subsidies aan Instellingen (dus-i.nl)

var:CEE) SEER iv.

Verzonden: maandag 20 juni 2022 16:33

Aan: SHRIVER @ minvws.nl>

CC: ) <BERFEN @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Realisatie COVID budgetten

Ho[EEE

Wat fijn dat er overzicht gecreéerd wordt. Hieronder mijn reactie over ziekenhuizen en huisartsen. Ik heb de kans meteen maar

even gegrepen om wat achtergrondinformatie met je te delen. Schroom niet daarover vragen te stellen.

Groet,

Huisartsen: De SNPG heeft voor de boostcampagne inderdaad €21 miljoen aangevraagd. Volgens mij werken ze naar

liquiditeitsbehoefte (dus delen van het bedrag opgesplitst in verschillende momenten); dus als ik de vraag heel letterlijk

interpreteer weet ik niet precies hoeveel er nu is overgemaakt en op hun rekening staat. Het zou goed kunnen dat dit het volledige

bedrag van €21 miljoen is, en anders staat het er bijna op.

Achtergrond: Zij hebben onlangs een vernieuwde aanvraag ingediend waar ook de aantallen van de herhaalcampagne in zijn

opgenomen. Daarmee komen ze inmiddels op ongeveer 22.7 miljoen (een plus van 1,7 miljoen dus). Maar die laatste 1.7 hebben ze

nog niet ontvangen. Extra informatie: Ik weet dat ze niet al het geld in de boostcampagne gaan uitgeven (zullen enkele miljoenen

overblijven). Omdat ze juridisch verplicht zijn e.e.a. uit te keren, ook als het pas later wordt ingediend, komt dit geld volgens mij

pas aan het einde van het jaar bij de definitieve afrekening terug en vragen ze nu dus toch extra aantallen aan.

Wat hier voor mij verwarrend in is geweest, is dat ik het aanvankelijke bedrag voor de huisartsen (£21 miljoen) heb laten

reserveren voor enkel de boostcampagne, ervan uitgaande dat zouden er nog één of meerdere volgende campagnes volgen er

weer nieuw geld zou zijn (nieuw beleid). Nu lijkt het een klein beetje alsof de €21 miljoen voor de rest van het gehele jaar is

gereserveerd.

Ik heb dit onlangs bij oorgelegd, in het kader van de beperkte herhaalcampagne, maar hij kon mij eigenlijk niet echt gerust

stellen. lk weet wel dat hier altijd heel ontspannen over was.

Wat ook mee speelt is dat Inge en ik eigenlijk Gberhaupt van de SNPG-route af willen, omdat zij heel slecht (niet) gedeclareerde

vaccinaties kunnen controleren en de GGD dat veel beter kan. Hier heeft de GGD onlangs een memo met ons over gedeeld, ik ben

alle informatie nu op een rijtje aan het zetten en kom hierop terug.

Ziekenhuizen: Daar zijn we nu pas met de afrekening van 2021 bezig. Er is nog €0 uitgekeerd.

Achtergrond: Er zijn namelijk redelijk wat discrepanties tussen wat er op basis van RIVM-data zou worden verwacht qua declaraties

en wat ziekenhuizen daadwerkelijk hebben gedeclareerd bij DUS-I. Ik probeer met het RIVM alle onduidelijkheden op een rij te

zetten en het vervolgens bij het ECS (Expertisecentrum subsidies) te bespreken. Dit is een soort gremium waar dilemma’s

besproken kunnen worden omtrent subsidies, waarbij Wjz en FEZ beiden aanwezig zijn. Ik heb echter eerst de feedback nodig van

het RIVM en dat verloopt traag: ik heb al meerdere reminders moeten sturen. Met hulp van fZESheb ik nu nieuwe

contactpersonen kunnen benaderen en hoop ik met hun snelle hulp.

Groet,
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5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

= IESEE ominvws.ni | Mobiel: ocENECEN

van:[IGEN IEE ninvws.nl>
Verzonden: maandag 20 juni 2022 15:56

Onderwerp: FW: Realisatie COVID budgetten

Hi [ERE (en eventueel RES.

[BERp obeert
inzicht te krijgen in de realisatiecijfers van de covid budgetten, inclusief uitvoering vaccinaties. Ik heb

1jgevoegde excel file gevonden via de overdracht

IE
daar staat iets in maar niet alle info.

Kun jij misschien het antwoord op de twee onderstaande vragen achterhalen?

Kort gezegd wat is tnt betaald aan huisartsen en ziekenhuizen?

van:IEE)EXEDNo invvs.ni>
Verzonden: maandag 20 juni 2022 14:54

Onderwerp: RE: Realisatie COVID budgetten

We hebben naar het overzicht gekeken en hebben nog de volgende vragen:

de huisartsen worden neem ik aan betaald uit subsidieregeling sngp, wat is daar nu al aan betaald?

En hoe worden de ziekenhuizen betaald en welk bedrag is daar reeds naar over gemaakt?

wo IESE
Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

van:ESET)<BEXERl0 minvws.ni>
Verzonden: 20 jun. 2022 12:31

Aan:GENEBEEvw o>;EE)IEEe minvws.ni>
Onderwerp: RE: Realisatie COVID budgetten

Hi [REY enBE zoals zojuist met [EER besproken het overzicht van de implementatiekosten vaccins.

Groeten EEEEH

Verzonden: maandag 20 juni 2022 12:27

)SEE@ minvws.n i>;IIIIEXED
@minvws.nl>

) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Realisatie COVID budgetten

val [ERIE]
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Dank voor de toelichting.

Op basis van hetgeen jij aangeeft lijkt het me dan verstandig dat we het overzicht voor FIN invullen op basis van de betalingen
die wij tot aan nu hebben gedaan naar de LCCB en GGD-en.

Neemt niet weg dat voor volgend overzicht dan o.b.v. de realisatie de begrotingen zijn bijgesteld, zodat we de rezlisatie wel

terug zien in het overzicht

520|

Dubbel
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